
PROTOKÓŁ Nr XXIV/09
z XXIV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 26 czerwca 2009 roku.

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o godz.  830,   

zakończyła się o godz.1520

Lista obecności radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Otwarcia XXIV sesji Rady Gminy Mielnik dokonał jej  Przewodniczący Pan Stefan 
Troc.
Pan Przewodniczący powitał radnych i gości obecnych na sesji. Stwierdził, że na ustawowy 
skład Rady 15 radnych, w sesji uczestniczy 12 radnych.

W trakcie sesji przybyli spóźnieni radni – Pan Adam Tobota i Pan Jan Zduniewicz i liczba 
radnych uczestniczących w sesji wyniosła 14 osób.

W sesji udział wzięli:
1. Pan Robert Maksimiuk – Dyrektor SP ZOZ Siemiatycze
2. Pan Eugeniusz Prochowicz – z-ca Dyrektora SP ZOZ Siemiatycze

Na protokolanta obrad Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad sesji o następujące 
punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych, wprowadziła do porządku 
obrad następujące punkty:

1. Podjęcie uchwały w sprawie sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

2. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.
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Rada Gminy jednogłośnie, przy obecności 12 radnych, ustaliła porządek obrad XXIV 
sesji Rady Gminy.
Brzmi on następująco:

1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Wójta o jego pracy w okresie między sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.
7. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.
9. Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie  w budżecie gminy 

środków stanowiących fundusz sołecki.
10. Podjęcie uchwały w sprawie sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.
12. Informacja  o  podjętych  działaniach  związanych  z  usuwaniem  azbestu  na  terenie  

gminy.
13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
14. Wyjazd w teren – wizytacja sołectw, przegląd prowadzonych inwestycji i remontów,  

sprawdzenie stanu dróg gminnych.
15. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z XXIII sesji Rady Gminy jest wyłożony na 
sali obrad i jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone do niego uwagi lub poprawki, zostanie 
on przyjęty w takiej formie, w jakiej go sporządzono.

Do punktu 4.

Pan Wójt przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami:
● wybory  do  Parlamentu  Europejskiego  w  naszej  gminie  odbyły  się  bez  żadnych 

zdarzeń, frekwencja była niewysoka, w granicach 13 %.
● 9 czerwca br. Pan Wójt witał na terytorium Gminy Mielnik Jego Eminencję Wielce 

Błogosławionego Sawę,  Prawosławnego Metropolitę  Warszawskiego i  całej  Polski, 
który  uczestniczył  w  obchodach  Zielonych  Świątek  w  Tokarach.  Była  to  bardzo 
podniosła uroczystość.

● wykonawca  drogi  przy  Zakładach  Kredowych  chyba  jej  się  wyrzekł,  droga  choć 
niedokończona jest  przejezdna.  Pozostało 10 tys.zł.  zabezpieczenia  wykonawcy,  do 
zakończenia drogi zatrudnimy innego wykonawcę, zapłacimy mu z tych środków a 
dotychczasowego powiadomimy o tym fakcie.
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● prawie  odebraliśmy  obiekt  w  Tokarach,  komisja  odbierająca  była  na  miejscu, 
stwierdzono pewne drobne usterki, które w najbliższych dniach zostaną usunięte.

Pan Wójt poinformował radnych, że w trakcie objazdu gminy odpowie radnym na wszelkie 
ich pytania.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta o jego pracy w okresie między 
sesjami.

Do punktu 5.

Pan Przewodniczący poinformował o interpelacjach złożonych na poprzedniej  sesji  Rady 
Gminy.
Radni nie złożyli interpelacji i zapytań.

Do punktu 6.

Pani  Skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Siemiatyckiemu.

Rada Gminy 11 głosami za,  przy 1 głosie wstrzymującym się,  podjęła uchwałę nr 
XXIV/110/09 w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Siemiatyckiemu.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 7.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  pomocy  finansowej 
Województwu Podlaskiemu.

Rada Gminy 9 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę nr 
XXIV/111/09 w sprawie pomocy finansowej Województwu Podlaskiemu.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 8.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r. 
Poinformowała o zmianach w projekcie uchwały w stosunku do projektu przedstawionego 
radnym na posiedzeniach Komisji.

Pan Przewodniczący poinformował,  że na wniosek radnych głosowano oddzielnie sprawę 
dotacji w kwocie 30 tys.złotych dla SP ZOZ i radni opowiedzieli się przeciw udzieleniu tej 
dotacji.

Pan Eugeniusz Prochowicz – z-ca Dyrektora SP ZOZ
Pan Dyrektor poinformował, że szpital w Siemiatyczach obsługuje cały powiat pracując w 
systemie ostro dyżurowym, 24 godziny na dobę. Od początku br. hospitalizowano ponad 3 
tys.pacjentów, szpital nie posiada żadnych rezerw sprzętowych. Nie ma kilku egzemplarzy 
jednego rodzaju sprzętu, każdy występuje pojedynczo. Ponieważ przy takiej liczbie pacjentów 
eksploatacja  sprzętu jest  bardzo intensywna,  bardzo szybko dochodzi  do jego zużycia.  Ze 
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względu na niedofinansowanie służby zdrowia, brak jest środków na zakup nowego sprzętu.
W  takiej  sytuacji  na  oddziale  wewnętrznym  szpitala  doszło  do  wyeksploatowania 
defibrylatora  –  sprzętu,  który  bierze  bezpośredni  udział  w  ratowaniu  życia  pacjentów. 
Defibrylator jest częścią składową całego zestawu ratunkowego, z kardiowersją i stymulacją 
zewnętrzną  serca,  który szpital  zamierza  kupić.  Urządzenie  to,  w starszej  wersji,  było  na 
oddziale wewnętrznym szpitala, ale uległo zużyciu.
Pan Dyrektor  poinformował  radnych,  że  z  racji  udzielania  pomocy wszystkim  pacjentom 
zgłaszającym się do szpitala, szpital ma znaczną liczbę nadwykonań świadczeń medycznych, 
za które NFZ nie zwraca pieniędzy.
Szpital prowadzi duży projekt wymiany i unowocześnienia aparatu rtg, w który angażowane 
są środki własne szpitala.
W  Gminie  Mielnik,  jako  pierwszej  na  terenie  działania  SP  ZOZ,  rozpoczęto  działania 
profilaktyczne raka prostaty.

Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił się z zapytaniem czy któraś z gmin obsługiwana przez SP ZOZ Siemiatycze dołożyła 
się finansowo do zakupu jakiegoś sprzętu dla szpitala.

Pan Robert Maksimiuk – Dyrektor SP ZOZ
Pan Dyrektor poinformował, że zwrócono się z prośbą o dofinansowanie do wszystkich gmin 
powiatu siemiatyckiego. Z żadnej z gmin nie otrzymano jeszcze odpowiedzi, pierwszą gminą 
z  którą  rozmawiamy  na  sesji  jest  Gmina  Mielnik.  Należy  pamiętać,  że  w Mielniku  jako 
pierwszej  gminie  na  terenie  działania  SP  ZOZ  uruchomiliśmy  program  profilaktyczny 
badania raka prostaty, oprócz wizyt lekarza urologa planujemy po wakacjach sprowadzenia 
pulmonologa i innych lekarzy specjalistów, w zależności od zapotrzebowania. Na ukończeniu 
jest  wymiana  sprzętu  rtg  w szpitalu,  koszt  tego wynosi  ponad 1 mln.100 tys.zł.,  z  czego 
szpital jako wkład własny musiał wyłożyć na ten cel 10 % wartości, tj. ponad 100 tys.złotych.

Pan Jan Weremijewicz
Stwierdził,  że wydaje mu się, że Pan Dyrektor przypisuje sobie niektóre zasługi dotyczące 
programów  profilaktycznych.  Cztery  profilaktyczne  programy  zdrowotne  realizowane  na 
terenie gminy finansowane są ze środków budżetowych.

Pan Wójt Gminy
Przypomniał, że środki przyznane z budżetu gminy w ramach profilaktycznych programów 
zdrowotnych przeznaczone są na konkretne szczepionki. Nie płacimy za badania lekarskie i 
wszystkie inne rzeczy związane z prowadzeniem tych programów.
Pan Wójt  stwierdził,  że  na zdrowiu nie  powinno się  oszczędzać  i  każdy z  nas może być 
pacjentem szpitala i potrzebować pomocy tego sprzętu.
Pan  Wójt  zwrócił  się  z  apelem  do  radnych  o  przyznanie  SP  ZOZ  dotacji  na  zakup 
defibrylatora.

Pan Dyrektor Eugeniusz Prochowicz
Koszty profilaktyki raka gruczołu krokowego u mężczyzn w całości pokrywa ZOZ, tak będzie 
również w przypadku profilaktyki chorób układu oddechowego. ZOZ ma również swój udział 
w innych programach profilaktycznych, gdzie gmina pokrywa całkowity koszt szczepionek.
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Pan Adam Tobota
1. Jak zamknął się I kwartał w sensie dochodów i wydatków SP ZOZ (czy na plusie czy 

minusie)?
2. Jak wygląda sprawa finansowania Ośrodka Zdrowia w Mielniku? Czy ilość pacjentów 

i  obsługa,  która  tu  jest,  przynosi  straty  dla  ZOZ,  bilansuje  na  zero  czy  też  daje 
dochody?

3. Czy Dyrektor ZOZ może obiecać, że zabezpieczy mieszkańcom gminy taką opiekę 
zdrowotną,  jaka jest  podpisana z NFZ – lekarz podstawowej opieki zdrowotnej od 
godz.800 do 1800. Pytanie Pana radnego wynika z faktu, że w związku z wymówieniem 
przez gminę mieszkania dla doktora Kosteckiego mamy problemy z lekarzem. Jeśli 
zostaniemy  bez  lekarza,  czy  mieszkańcom  gminy  zostanie  zapewniona  opieka 
lekarska prze 5 dni w tygodniu, przez cały dzień? 
Jeśli dajemy pieniądze dla SP ZOZ, to chcemy mieć pewność, że dla mieszkańców 
gminy podstawowa opieka zdrowotna zostanie zabezpieczona.

Pan Dyrektor Robert Maksimiuk
1. Pan  Dyrektor  stwierdził,  że  ocenianie  wyniku  finansowego  po  I  kwartale  nie  jest 

adekwatne do rzeczywistości, ponieważ w miesiącach zimowych wpływ na ten wynik 
ma ogrzewanie.  Wynik finansowy za I kwartał  jest  minusowy,  wpływ na to miały 
właśnie  miesiące  zimowe  oraz  brak  wpływów  z  NFZ  za  tzw.  nadwykonania 
świadczeń medycznych. Po I kwartale w szpitalu nadwykonań było na kwotę ponad 
700 tys.zł. Gdyby Fundusz zapłacił za świadczenia wykonane ponad limit, to wynik 
finansowy byłby na plusie. Pan Dyrektor poinformował, że kiedy zaczynał pracę w SP 
ZOZ wynik  finansowy na 1 lipca 2008r.  był  500 tys  zł.  na minusie,  zaś  cały rok 
zakończył się wynikiem dodatnim 600 tys.zł. na plusie. Wynikło to z faktu, że w II 
półroczu 2008r. NFZ zaczął płacić za nadwykonania. W Siemiatyczach nie ma kolejek 
do lekarzy,  chociaż zgodnie z zaleceniami NFZ powinny być. Pan Dyrektora podał 
przykład  oddziału  dziecięcego  szpitala,  gdzie  kontrakt  z  NFZ  opiewa  na  2100 
punktów  miesięcznie,  każdego  miesiąca  kontrakt  jest  przekraczany,  co  miesiąc 
wykonywane jest 3500 punktów. Przy takim wykonaniu w dniu dzisiejszym można 
byłoby ten oddział zamknąć na 3 miesiące, co jednak, jak Pan Dyrektor zapewnił, nie 
zostanie zrobione.

2. Jeśli chodzi o koszty utrzymania za 5 miesięcy br. Ośrodka Zdrowia w Mielniku, to 
Pan  Dyrektor  nie  potrafi  udzielić  odpowiedzi  na  sesji,  zrobi  to  w  terminie 
późniejszym.  Na  koszty  utrzymania  wpływ  ma,  między  innymi,  konieczność 
podpisywania umów na zastępstwo z innymi lekarzami z racji nieobecności lekarza w 
Mielniku  oraz  absencja  chorobowa  pacjentów  (przy  dużej  zwiększa  się  zużycie 
sprzętu jednorazowego użytku).

3. SP  ZOZ dokłada  starań,  aby  Ośrodek  Zdrowia  w  Mielniku  funkcjonował  tak  jak 
trzeba. W maju br. doktor Stawski złożył  wniosek o zaplanowany wcześniej urlop. 
Poprzez  doktora Kosteckiego było  zabezpieczenie  pracy Ośrodka,  podpisano także 
drugą umowę z Panią doktor Terpiał  na zabezpieczenie  pracy doktora Stawskiego. 
Niestety, Pani Terpiał zachorowała, znalazła się w szpitalu i mimo podpisanej umowy 
nie mogła świadczyć pracy. W poniedziałek rano doktor Kostecki zadzwonił, że nie 
będzie pracował, a po południu okazało się, że jego nieobecność z powodu choroby 
potrwa cały tydzień. Pomimo tego, że jest sezon urlopowy udało się, nie w pełnym 
wymiarze, zorganizować pracę lekarza w Mielniku. 
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Pan   Dyrektor  zapewnił,  że  dołoży  starań  aby  praca  lekarza  w  Mielniku  była  
zabezpieczona.
Jeśli  chodzi  o  sprawę  mieszkania,  to  SP  ZOZ  pośredniczył  między  doktorem  
Kosteckim a Wójtem Gminy Mielnik w kwestii wynajęcia mu mieszkania. Umowa na 
wynajem mieszkania zawarta była do końca czerwca br. i SP ZOZ uznało, że dalej nie 
będzie  pośredniczyć  w  wynajmie  tego  mieszkania.  Umowa  nie  została  
wypowiedziana, zakończyła się w sposób naturalny, z upływem czasu, na jaki była  
zawarta. Doktor Kostecki został o tym poinformowany dużo wcześniej przed końcem 
umowy.

Pan Kazimierz Tobota
Zgłosił  wniosek aby z  całości  uchwały budżetowej  wyodrębnić  oddzielne głosowanie nad 
dotacją dla SP ZOZ.

Pan Jan Zduniewicz
Za  jaką  ilość  śmieci  (w  tonach)  zapłacimy  określoną  w  dz.900  opłatę  za  korzystanie  ze 
środowiska  i  jaki  jest  przewidywany  koszt  likwidacji  śmieci  po  zamknięciu  naszego 
wysypiska?

Pan Wójt Gminy
Odniósł się do rozpowszechnianych na terenie gminy pogłosek, że wypowiedział mieszkanie 
lekarzowi. Nie jest to prawdą – umowa była  zawarta z SP ZOZ na czas określony,  do 30 
czerwca 2009r. i z tym dniem wygaśnie. O tym, że nie zostanie zawarta kolejna umowa SP 
ZOZ został wcześniej powiadomiony. W czerwcu zaległości ze strony SP ZOZ w czynszu za 
mieszkanie wynosiły 3 miesiące. Po interwencji Wójta i przekazaniu informacji o zamiarze 
nie zawierania kolejnej umowy, 18 czerwca wpłynęły pieniądze do gminy (bez odsetek).
W tej sytuacji Wójt uznał, że skoro ZOZ nierzetelnie wywiązuje się ze swoich zobowiązań z 
tytułu wynajmu mieszkanie, nie jest partnerem do dalszych rozmów w tej sprawie. Pan Wójt 
poprosił Dyrektora SP ZOZ o podanie przyczyny zwłoki w płaceniu za mieszkanie oraz o 
poinformowanie czy Pan doktor Kostecki chorował więcej niż 20 dni w I półroczu br. oraz ile 
dni urlopu wypoczynkowego za 2009r. pozostało mu do wykorzystania.

Pan Dyrektor Robert Maksimiuk
Przyczyną zwłoki w płaceniu za wynajem mieszkania od gminy było to, że doktor Kostecki 
nie płacił dla ZOZ za mieszkanie. Po licznych monitach w połowie czerwca br. do SP ZOZ 
wpłynęły zaległości za czynsz i następnego dnia ZOZ przelał te pieniądze dla gminy. Wina za 
ten stan rzeczy nie leżała więc po stronie SP ZOZ.
Jeśli  chodzi o absencję chorobową doktora Kosteckiego,  to w tym roku przebywał  on na 
zwolnieniu lekarskim około 3 tygodni. Z urlopu wypoczynkowego za 2009r. pozostał mu 1 
dzień urlopu.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  że  nie  ma  sie  czemu  dziwić,  że  doktor  Kostecki  wykorzystał  urlop 
wypoczynkowy,  ponieważ  robił  specjalizację  lekarza  rodzinnego  i  potrzebował  czasu  do 
nauki. Powinniśmy się cieszyć, że zdał egzaminy i mamy w gminie lekarza, który dużo więcej 
wie. To będzie z pożytkiem dla jego pacjentów.
Pan Tobota stwierdził, że dziwi go stwierdzenie Pana Wójta, że ZOZ nie jest partnerem do 
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rozmów, ale do 30 tys.złotych dotacji jest dobry.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że dla Pana Toboty każda okazja do uprawiania polityki jest dobra i z wypowiedzi 
Wójta wykorzystał grę słów, po to, aby tę wypowiedź przekręcić.
Przypomniał,  że  powiedział,  że  ZOZ nie  jest  partnerem do rozmów w sprawie  wynajmu 
mieszkania, natomiast w przypadku Ośrodka Zdrowia jest partnerem.

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję na temat dotacji dla SP ZOZ.

Pan Tomasz Gorochowicz
Odpowiedział na zadane wcześniej pytanie dotyczące ilości składowanych śmieci. Przyjęto 
około  1000  ton  odpadów  na  składowisko  i  licząc  to  po  120  złotych  otrzymamy  kwotę 
przeznaczoną w budżecie na opłatę środowiskową. 
Szacuje się, że koszt rekultywacji wysypiska w Mielniku wyniesie około 200 tys.złotych. Pan 
Gorochowicz przypomniał, że wysypisko w Mielniku funkcjonuje już około 30 lat.

Pan Jan Zduniewicz zapytał z czego wynika cena 120 złotych za tonę śmieci – z kalkulacji, 
negocjacji czy jest to cena urzędowa?

Pan Tomasz Gorochowicz – inni dostawcy śmieci płacą nam 120 zł.  za tonę, np. PERN. 
Dlatego też utrzymaliśmy również taką cenę dla śmieci z Siemiatycz, choć oni proponowali 
niższą.

Pan Adam Tobota
Przyjmując śmieci z Siemiatycz nie wiedzieliśmy ile nas będzie kosztować ich rekultywacja, 
a powinniśmy to wiedzieć. To pozwoliłoby nam na ustalenie realnej ceny odbioru śmieci.

Pan Tomasz Gorochowicz
Czy śmieci z Siemiatycz przyjęlibyśmy  czy nie, rekultywację wysypiska i tak musielibyśmy 
zrobić i wielkiej różnicy w cenie to nie zrobi. Od każdej tony odpadów musimy odprowadzić 
100 złotych opłaty środowiskowej do Urzędu Marszałkowskiego. Uzyskiwane 20 złotych na 
tonie  odpadów  jest  naszym  dochodem.  Z  odprowadzanej  opłaty  środowiskowej  część 
środków wróci do nas na fundusz ochrony środowiska.

Pan Wójt  poinformował,  że wysypisko w Mielniku, na polecenie Prezesa Majera, zostało 
rozepchane zgodnie ze sztuką, bez ponoszenia przez nasz kosztów.

Pan Adam Tobota zapytał o ilość własnych śmieci składowanych na wysypisku w skali roku 
a otrzymawszy od Pana Gorochowicza odpowiedź, że jest to w granicach 300 ton powiedział, 
że stwierdzenie Pana Gorochowicza, że nie zrobi to różnicy w cenie jest nie do przyjęcia.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził, że nie wyobraża sobie, aby w Ośrodku Zdrowia w Mielniku nie było stałej obsady 
lekarskiej. Zwrócił się z prośbą do Wójta i Dyrektora SP ZOZ aby spotkali się z doktorem 
Kosteckim i porozumieli się, tak, aby nie doszło do sytuacji, że doktor Kostecki zrezygnuje z 
pracy w Mielniku.
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Pan Dyrektor Maksimiuk poinformował,  że Pan doktor Kostecki  ma zawartą z SP ZOZ 
umowę o pracę na czas nieokreślony, nie ma więc mowy o tym, że z dnia na dzień nie będzie 
w Mielniku  lekarza.  Pan  doktor  Kostecki  był  jedynym  lekarzem w SP  ZOZ,  który  miał 
pośredniczone  mieszkanie.  Pan  Dyrektor  stwierdził,  że  nie  interesują  go  relacje  między 
Wójtem a  lekarzem,  jest  tylko  zainteresowany  tym,  aby  lekarz  w  Mielniku  był  i  leczył. 
Relacje doktora Kosteckiego z Wójtem są jego prywatną sprawą.

Na wniosek Pana Wójta Pan Przewodniczący Rady zarządził 15 minutową przerwę.

/po przerwie/

Pan Andrzej Kałanczyński zgłosił wniosek aby SP ZOZ udzielić dotacji w kwocie 22 tys.zł. 
na zakup defibrylatora.

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski.

Za  wnioskiem  Pana  Kazimierza  Toboty w  sprawie  odrębnego  głosowania  nad 
dotacją dla SP ZOZ opowiedziało się 6 radnych, 8 radnych było przeciw. 
Wniosek odrzucono.

Za wnioskiem  Pana Andrzeja Kałanczyńskiego w sprawie udzielenia dla SP ZOZ 
dotacji w kwocie 22 tys.zł. na zakup defibrylatora opowiedziało się 8 radnych, 6 radnych było 
przeciw.
Wniosek przyjęto.

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po przegłosowanej zmianie.

Rada Gminy 8 głosami za, przy 5 głosach sprzeciwu i 1 głosie wstrzymującym się 
podjęła uchwałę nr XXIV/112/09 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009r.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 9.

Pan  Wójt przedstawił  i  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki. Poinformował, że 
fundusz sołecki można uchwalić dla wszystkich sołectw lub dla żadnego, nie ma możliwości 
wyodrębnienia  go  dla  poszczególnych  sołectw.  Do  końca  lipca  br.  sołectwa  otrzymają 
informacje o przysługującej im wielkości środków na 2010r. Utworzenie funduszu sołeckiego 
stworzy możliwość mobilizacji poszczególnych sołectw do aktywności.
Zwrócił się do radnych o podjęcie tej uchwały.

Rada Gminy 10 głosami za, przy 1 głosie sprzeciwu i 3 wstrzymujących się podjęła 
uchwałę nr  XXIV/113/09 w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 
środków stanowiących fundusz sołecki.

(w zał. na str..........prot.)
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Do punktu 10.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXIV/114/09 w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 11.

Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14  radnych,  podjęła  uchwałę  nr 
XXIV/115/09 w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Mielnik.

(w zał. na str..........prot.)

Do punktu 12.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację o podjętych działaniach związanych 
z usuwaniem azbestu na terenie gminy.

Do punktu 13.

W związku z faktem, iż na sesji nie zgłoszono interpelacji ani zapytań, w tym punkcie 
porządku obrad nie zabierano głosu.

Do punktu 14.

Pan Michał Baranowski – Dyrektor GOKSiR
Poinformował,  że  jest  tworzona liga sołecka,  będzie  to  w formie  zabawowej konkurencja 
pomiędzy poszczególnymi  sołectwami.  Pan Dyrektor  zwrócił  się do sołtysów o tworzenie 
drużyn i zgłaszanie ich po “Dniach Mielnika” do GOKSiR lub do Urzędu Gminy.

Pan Wójt poinformował,  że od 6 lipca, przez dwa tygodnie,  będzie przebywał na urlopie 
wypoczynkowym. Zastępstwo w tym czasie będzie sprawował Pan Wójt Gorochowicz, który 
ma do tego wszystkie upoważnienia.

Pan Adam Tobota
Poinformował,  że  Wójt  Gminy Mielnik  złożył  doniesienie  do prokuratury o  tym,  że  Pan 
Tobota  poświadczył  nieprawdę i  wyłudził  diety  radnego.  Powołał  się  na  przepisy ustawy 
samorządowej.  Pan Tobota stwierdził,  że  jest  mu przykro z tego powodu, Wójt  powinien 
wcześniej się nim spotkać i poinformować, że jako radny nie dopełnił obowiązku złożenia 
oświadczenia.
Przykro  jest  mu  również  z  powodu,  że  oprócz  niechlujnych  inwestycji  prowadzonych  w 
gminie, równie niechlujnie sporządzono wniosek do prokuratury. Jeśli się kogoś publicznie 
oskarża i donosi, to powinno się dobrze sprawdzić przepisy.
Poinformował, że nie obowiązują już przepisy, na które Pan Wójt powoływał się składając 
doniesienie do prokuratury. Pan radny przekazał Wójtowi Wyrok Trybunału Konstytucyjnego 
z 13 marca 2007r., który od 19 marca 2009r. stwierdził jako niezgodny z konstytucją zapis o 
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30-dniowym obowiązku powiadomienia o rozpoczęciu działalności gospodarczej.
Przepisy  nakładające  na  radnego  obowiązek  złożenia  w  terminie  30  dni  oświadczenia  o 
rozpoczęciu  działalności  gospodarczej  przez  współmałżonka  od  19  marca  2007r.  nie 
obowiązują.
Pan radny odniósł  się  także  do pomówień kierowanych  pod jego adresem,  że nieprawnie 
pobiera wodę na budowę. Przedstawił radnym umowę na dostarczanie wody na działkę nr 
5801/8 zawartą w 2005r. i podpisaną przez Dyrektora ZGK.
Zapytał Wójta, dlaczego odmówił on przyjęcia za darmo budynku po Posterunku Policji w 
Mielniku, w centrum miejscowości. Jeden budynek po Ośrodku Zdrowia oddaliśmy za darmo 
Starostwu,  teraz  oddajemy drugi budynek.  Dlaczego wyzbywamy się  majątku,  który chcą 
nam dać za darmo, zaś za duże pieniądze remontujemy w Tokarach budynek dla repatriantów.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził,  że  miał  wątpliwości  w kwestii  pobierania  diet  przez Pana radnego, zaś prawo 
mówi,  że  jeżeli  ktoś podejrzewa,  że mogło  dojść do złamania  prawa powinien  zgłosić  to 
odpowiednim organom. 
Odnośnie pobierania wody na budowie, nigdy ze strony Wójta nie padła sugestia, że chodzi o 
osobę Pana radnego Toboty.
Jeśli  chodzi  o budynek byłego Posterunku Policji  to w ubiegłym roku, w miesiącu  maju, 
zwrócił się do Wójta jeden z mieszkańców tego budynku z zapytaniem, czy Wójt przejąłby 
ten  budynek  jako  mienie  komunalne.  Otrzymaliśmy  również  z  Komendy  Wojewódzkiej 
Policji pismo, gdzie proponowano nam przekazanie budynku, w zamian za to mielibyśmy dać 
mieszkanie  dla policjanta.  Zrezygnowaliśmy z tej  oferty,  ponieważ budynek ten stałby się 
kolejną kulą u nogi samorządu, musielibyśmy go utrzymywać i ogrzewać, a budynek wymaga 
dużego  remontu.  Prawdopodobnie  Starostwo  Powiatowe  w  Siemiatyczach  przejmie  ten 
budynek.
Pan Wójt przeprosił za swoje zachowanie w pewnym momencie sesji, stwierdził, że było to 
nietaktem z jego strony.

Pani Anna Łojko – sołtys wsi Maćkowicze
W Maćkowiczach jest bezpański pies, który atakuje kury. Poprosiła o pomoc w tej sprawie.

W dalszej części obrad sesji radni udali się na objazd gminy. Odwiedzono wszystkie sołectwa 
wizytując między innymi:

● działkę komunalną w Wajkowie,
● świetlicę w Sutnie,
● drogę z Niemirowa do Mętnej,
● prom i świetlicę w Niemirowie,
● wieżę widokową w Mielniku,
● działkę w Osłowie, na której zbudowana zostanie świetlica wiejska,
● świetlicę w Homotach,
● świetlicę w Pawłowiczach i drogę żwirową w Oksiutyczach,
● drogę Grabarka-Radziwiłłówka i świetlicę w Radziwiłłówce (plac),
● drogę żwirową Adamowo-Wilanowo i Wiejski Dom Kultury w Wilanowie,
● świetlicę w Tokarach i remontowany budek na mieszkanie dla repatriantów.
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Do punktu 15.

Zakończenie XXIV sesji Rady Gminy nastąpiło o godz. 1520 w Mielniku, po powrocie 
z objazdu sołectw.

Protokołowała:
Elżbieta Szymańska
                                                                                                    Przewodniczący Rady

                                                                                                          Stefan Troc
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